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必背句型:
A:What does the prosecution do in a criminalcase?

在刑事案件中控方要做什么?

B:The prosecution in a criminal case has toestablish beyond reasonable doubt that theaccused committed the crime.

在刑事案件中，控方必须毫无疑义地确认被告犯了罪。

The prosecution in a criminal case has to establishno doubt that the accused committed the crime.

在刑事案件中，控方必须毫无疑义地确认被告犯了罪。

The prosecution in a criminal case has to establish undoubtedly that the accusedcommitted the crime.

在刑事案件中，控方必须毫无疑义地确认被告犯了罪。

You have to know it beyond reasonable doubt.

你必须毫无疑义地了解它。

延伸阅读:
A:The judicial process deals not with abstract questions or hypothetical situations.

司法程序解决的不是抽象问题或假想情形。

B:Yes,it deals with actual controversies between real parties.

是的，它解决的是真实的当事人之间的事实争端。

The judicial process deals not with abstract questions or hypothetical situations.

司法程序解决的不是抽象问题或假想情形。

The judicial dispose of abstract questions or hypothetical situations.

司法程序解决的不是抽象问题或假想情形。

The judicial process deals not settle abstract questions or hypothetical situations.

司法程序解决的不是抽象问题或假想情形。
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